

Date: 6 March 2026  
Disclosure & Compliance Division  
Market Operations & Surveillance  
Abu Dhabi Securities Exchange  
Abu Dhabi, UAE

**Subject: List of Candidates for the Board of Directors of Abu Dhabi Aviation PJSC**

Dear Sir/Madam,

With reference to the Company's announcement dated 13 February 2026 regarding the opening of the nomination period for membership of the Board of Directors of Abu Dhabi Aviation PJSC, which commenced on 13 February 2026 and concluded on 26 February 2026, we hereby attach the list of candidates who have submitted applications for Board membership, together with a summary curriculum vitae for each candidate.

The election of the Board of Directors for the upcoming term will take place during the General Assembly Meeting of the Company scheduled to be held on 12 March 2026.

Sincerely,

**Abu Dhabi Aviation PJSC**

التاريخ: 6 مارس 2026

السادة / قسم الإفصاح والامتثال المحترمين  
إدارة العمليات والرقابة على السوق  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
أبوظبي، دولة الإمارات العربية المتحدة

**الموضوع: قائمة المرشحين لعضوية مجلس إدارة شركة طيران أبوظبي ش.م.ع**

تحية طيبة وبعد،

بالإشارة إلى إعلان الشركة الصادر بتاريخ 13 فبراير 2026 بشأن فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة طيران أبوظبي ش.م.ع، والذي بدأ بتاريخ 13 فبراير 2026 وانتهى بتاريخ 26 فبراير 2026، نرفق لكم طيه قائمة المرشحين الذين تقدموا بطلبات الترشح لعضوية مجلس الإدارة، وذلك مرفقاً بها ملخص السيرة الذاتية لكل مرشح.

وسيتم انتخاب أعضاء مجلس الإدارة للدورة القادمة خلال اجتماع الجمعية العمومية للشركة المزمع عقده بتاريخ 12 مارس 2026.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.

شركة طيران أبوظبي ش.م.ع

<b>Sheikh Sultan Saeed Al Dhaheri</b>	<b>الشيخ سلطان سعيد الظاهري</b>
<b>Board Nominee – Non-Executive Director</b>	<b>مرشح لعضوية مجلس الإدارة – عضو غير تنفيذي</b>
<p>Sheikh Sultan Aldhaheri holds a Bachelor of Business Administration from Abu Dhabi University (2018).</p> <p>He currently serves as a Board Member of Al Dhafra Insurance Company (DHAFFRA), Al Dhaheri Group, Bin Suroor Holding, and Abu Dhabi Refreshment Company (Pepsi Cola – Abu Dhabi). Sheikh Sultan also holds board positions in other non-listed companies.</p>	<p>حصل الشيخ سلطان الظاهري على درجة البكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة أبوظبي (2018).</p> <p>ويشغل حالياً عضوية مجلس إدارة شركة الظفرة للتأمين (الظفرة)، ومجموعة الظاهري، وشركة بن سرور القابضة، وشركة أبوظبي للمربطبات (بيبسي كولا – أبوظبي). كما يشغل عضوية مجالس إدارة في عدد من الشركات غير المدرجة الأخرى.</p>

<b>H.E Mansour Mohamed AlMulla</b>	<b>سعادة/ منصور محمد الملا</b>
<b>Board Nominee – Non-Executive Director</b>	<b>مرشح لعضوية مجلس الإدارة – عضو غير تنفيذي</b>
<p>H.E Mansour AlMulla is Deputy Group CEO of Abu Dhabi Developmental Holding Company PJSC (ADQ), overseeing key portfolio clusters including Transport &amp; Logistics, Financial Services, Food &amp; Agriculture, and Real Estate Investments.</p> <p>He brings over 24 years of experience in asset management, capital markets, M&amp;A, treasury, and restructuring.</p> <p>Previously, he served as Managing Director &amp; CEO of EDGE Group PJSC in addition to having held several senior roles at Mubadala Investment Company.</p> <p>He currently serves as Chairman of WIO Bank and holds board positions in listed and government-related entities, including Abu Dhabi National Energy Company PJSC and Etihad Rail PJSC.</p>	<p>يشغل سعادة منصور الملا منصب نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة في شركة أبوظبي التنموية القابضة ش.م.ع (ADQ) حيث يشرف على عدد من القطاعات الاستراتيجية ضمن محفظة الشركة، بما في ذلك النقل والخدمات اللوجستية، والخدمات المالية، والأغذية والزراعة، والاستثمارات العقارية.</p> <p>ويتمتع سعادته بخبرة تزيد عن 24 عاماً في مجالات إدارة الأصول، وأسواق رأس المال، وعمليات الاندماج والاستحواذ، وإدارة الخزينة، وإعادة الهيكلة.</p> <p>سبق أن شغل منصب العضو المنتدب والرئيس التنفيذي لمجموعة إيدج ش.م.ع، كما تولى عدداً من المناصب القيادية في شركة مبادلة للاستثمار.</p> <p>ويشغل حالياً منصب رئيس مجلس إدارة بنك WIO، كما يشغل عضوية مجالس إدارة عدد من الشركات المدرجة والجهات المرتبطة بالحكومة، من بينها شركة أبوظبي الوطنية للطاقة ش.م.ع (طاقة) وشركة الاتحاد للطائرات.</p>

<b>H.E Buthaina Abdulla Almazrouei</b>	<b>سعادة/ بثينة عبدالله المزروعى</b>
<b>Board Nominee – Non-Executive Director</b>	<b>مرشحة لعضوية مجلس الإدارة – عضو غير تنفيذي</b>
<p>H.E. Buthaina Almazrouei serves as the Director General of Government Financial Affairs at the Department of Finance – Abu Dhabi, where she heads the Office of Treasury, Government</p>	<p>تشغل سعادة بثينة المزروعى منصب مدير عام الشؤون المالية الحكومية في دائرة المالية – أبوظبي، حيث تشرف على مكتب الخزينة، والحسابات الحكومية، والميزانية الحكومية، ومكتب إدارة</p>

<p>Accounts, Government Budget, and the Revenue Management Office.</p> <p>In her previous role, H.E. Buthaina led the Office of Government Investments, overseeing Abu Dhabi's investments in sovereign wealth funds and government companies, where she actively contributed to restructuring efforts to optimise shareholder value.</p> <p>Additionally, her expertise was instrumental in the Strategic Partnerships and Real Estate Development teams at Masdar that led to establishing a partnership agreement between Siemens and the Abu Dhabi Government. Previously, H.E. Buthaina has held numerous roles at the General Secretariat of the Executive Council.</p> <p>H.E. Al Mazrouei holds a Bachelor's Degree in Economics from the City University of London.</p>	<p>الإيرادات.</p> <p>وفي منصبها السابق، تولت سعادتها قيادة مكتب الاستثمارات الحكومية، حيث أشرفت على استثمارات حكومة أبوظبي في صناديق الثروة السيادية والشركات الحكومية، وأسهمت بشكل فاعل في جهود إعادة الهيكلة بهدف تعزيز قيمة المساهمين. كما كان لخبرتها دور محوري ضمن فرق الشراكات الاستراتيجية وتطوير العقارات في مصدر، والتي أسهمت في إبرام اتفاقية شراكة بين شركة سيمنس وحكومة أبوظبي.</p> <p>وقبل ذلك، شغلت العديد من المناصب في الأمانة العامة للمجلس التنفيذي.</p> <p>و قد حصلت سعادتها على درجة البكالوريوس في الاقتصاد من جامعة سيتي في لندن.</p>
--	---

<p><b>Mr. Abdulla Seddiq Alkhoori</b></p>	<p>السيد / عبدالله صديق الخوري</p>
<p><b>Board Nominee – Non-Executive Director</b></p>	<p>مرشح لعضوية مجلس الإدارة – عضو غير تنفيذي</p>
<p>Mr. Abdullah Alkhoori currently serves as a Member of the Board of Directors of Abu Dhabi Aviation PJSC, a position he has held since 1999. He previously served as a Member of the Board of Directors of National Corporation for Tourism and Hotels and held the role of Chief Financial Controller at Abu Dhabi Distribution Company. He is currently engaged in managing his private business interests.</p> <p>Mr. Alkhoori holds a Bachelor of Science degree from Southeastern University, United States of America.</p>	<p>يشغل السيد عبدالله الخوري حالياً عضوية مجلس إدارة شركة طيران أبوظبي ش.م.ع، وهو المنصب الذي يتولاه منذ عام 1999. وقد سبق له أن شغل عضوية مجلس إدارة الشركة الوطنية للسياحة والفنادق، كما تولّى منصب المراقب المالي الرئيسي في شركة أبوظبي للتوزيع. ويعمل حالياً على إدارة أعماله الخاصة.</p> <p>حصل الخوري على درجة البكالوريوس في العلوم من جامعة ساوث إيسترن في الولايات المتحدة الأمريكية.</p>

<p><b>Mr. Ahmed Salem Aldhaheeri</b></p>	<p>السيد / أحمد سالم الظاهري</p>
<p><b>Board Nominee – Non-Executive Director</b></p>	<p>مرشح لعضوية مجلس الإدارة – عضو غير تنفيذي</p>
<p>Mr. Ahmed Aldhaheeri is Chief Executive Officer of NMDC Energy, with over 25 years of experience, including 19 years in C-level roles across oil &amp; gas, industrial, manufacturing and EPC sectors. He has led multi-billion-dirham portfolios, driving</p>	<p>يشغل السيد أحمد الظاهري منصب الرئيس التنفيذي لشركة إن إم دي سي إنرجي (NMDC Energy)، ويتمتع بخبرة تزيد عن 25 عاماً، منها 19 عاماً في مناصب قيادية على مستوى الإدارة التنفيذية في قطاعات النفط والغاز، والصناعة، والتصنيع، والهندسة والمشتريات</p>

<p>expansion, operational excellence, and governance enhancement.</p> <p>Previously, he served as Chief Commercial Officer of Emirates Steel, overseeing major commercial portfolios and complex capital projects.</p> <p>He holds a BSc in Industrial Engineering from University of Miami and an EMBA (Honours) from United Arab Emirates University.</p> <p>He holds a BSc in Industrial Engineering from University of Miami and an EMBA (Honours) from United Arab Emirates University.</p>	<p>والإنشاءات (EPC). وقد قاد محافظ أعمال بمليارات الدراهم، مساهماً في دفع خطط التوسع، وتعزيز التميز التشغيلي، وتطوير ممارسات الحوكمة المؤسسية.</p> <p>سبق له أن شغل منصب الرئيس التنفيذي للشؤون التجارية في شركة حديد الإمارات، حيث أشرف على محافظ تجارية كبرى و المشاريع الاستثمارية الكبرى.</p> <p>و قد حصل الظاهري على درجة بكالوريوس العلوم في الهندسة الصناعية من جامعة ميامي، وماجستير تنفيذي في إدارة الأعمال (مع مرتبة الشرف) من جامعة الإمارات العربية المتحدة.</p>
--	--

<b>Mr. Evgeny Glushkov</b>	<b>السيد / يفغيني جلوشكوف</b>
<b>Board Nominee – Non-Executive Director</b>	<b>مرشح لعضوية مجلس الإدارة – عضو غير تنفيذي</b>
<p>Mr. Evgeny Glushkov holds a Master of Science in Systems Analysis &amp; Management from Moscow Institute of Physics and Technology and a Specialist degree in Strategic Management from the National Research University – Higher School of Economics, Moscow, Russia.</p> <p>He brings over 20 years of international experience in business strategy, organisational transformation, financial planning, management consulting, portfolio management, and business development.</p> <p>Mr. Glushkov currently serves as Director of Portfolio Management at Abu Dhabi Developmental Holding Company PJSC (ADQ). He is also a Board Member of Q Mobility LLC and Wizz Air Abu Dhabi LLC, contributing to portfolio oversight and strategic direction across transport and aviation assets.</p>	<p>حصل السيد يفغيني جلوشكوف درجة الماجستير في تحليل الأنظمة والإدارة من معهد موسكو للفيزياء والتكنولوجيا، إضافة إلى شهادة اختصاص في الإدارة الاستراتيجية من الجامعة الوطنية للبحوث – المدرسة العليا للاقتصاد في موسكو، روسيا.</p> <p>ويتمتع بخبرة دولية تزيد عن 20 عاماً في مجالات استراتيجية الأعمال، والتحول المؤسسي، والتخطيط المالي، والاستشارات الإدارية، وإدارة المحافظ الاستثمارية، وتطوير الأعمال.</p> <p>يشغل السيد جلوشكوف حالياً منصب مدير إدارة المحافظ الاستثمارية في شركة أبوظبي التنموية القابضة ش.م.ع. (ADQ) كما يشغل عضوية مجلس إدارة كل من شركة كيو موبيليتي ذ.م.م (Q Mobility) وشركة ويز إير أبوظبي ذ.م.م (Wizz Air Abu Dhabi) حيث يساهم في الإشراف على المحافظ الاستثمارية وتوجيه الاستراتيجية في قطاعات النقل والطيران.</p>

<b>Mr. Ismail Ali Abdulla</b>	<b>السيد / إسماعيل علي عبدالله</b>
<b>Board Nominee – Non-Executive Director</b>	<b>مرشح لعضوية مجلس الإدارة – عضو غير تنفيذي</b>
<p>Mr. Ismail Abdulla serves as Executive Director of the UAE Clusters unit within Mubadala's UAE Investments platform and is Managing Director of Strata Manufacturing PJSC. In this role, he oversees a portfolio of strategic assets across sectors including aerospace, technology, artificial</p>	<p>يشغل السيد إسماعيل عبد الله منصب المدير التنفيذي لقطاع الاستثمارات في دولة الإمارات لشركة مبادلة، كما يشغل منصب العضو المنتدب لشركة ستراتا للتصنيع ش.م.ع. وفي هذا الدور، يشرف على محفظة من الأصول الاستراتيجية عبر عدة قطاعات</p>

<p>intelligence, and healthcare, supporting the development of globally competitive national champions and industrial clusters in the UAE.</p> <p>He previously served as Chief Executive Officer of Strata and played a foundational role in establishing the company and developing the UAE's aerospace ecosystem, including the creation of Nibras Al Ain Aerospace Park. Since joining Mubadala in 2008, he has contributed to multiple aerospace and engineering initiatives across the Aerospace, Renewables, and ICT platform.</p> <p>Ismail holds a Master's degree in Project Management and a Bachelor's degree in Information and Communication Technology from Queen Mary University of London.</p> <p><b>Board Positions:</b> Chairman of Strata Syensqo Advanced Materials Joint Venture. Board Member of Mubadala Bio Limited, Space42 PLC, Strata Manufacturing PJSC, Paragraph, and Oumolat Security Printing.</p>	<p>تشمل الطيران، والتكنولوجيا، والذكاء الاصطناعي، والرعاية الصحية، دعماً لتطوير شركات وطنية رائدة ذات تنافسية عالمية وبناء العناقيد الصناعية في دولة الإمارات.</p> <p>وقد شغل سابقاً منصب الرئيس التنفيذي لشركة ستراتا، حيث لعب دوراً محورياً في تأسيس الشركة وتطوير منظومة صناعة الطيران في دولة الإمارات، بما في ذلك إنشاء مجمع نبراس العين لصناعة الطيران.</p> <p>ومنذ انضمامه إلى شركة مبادلة في عام 2008، ساهم في العديد من المبادرات في مجالات الطيران والهندسة عبر منصات الطيران والطاقة المتجددة وتقنية المعلومات والاتصالات.</p> <p>وحصل عبدالله على درجة الماجستير في إدارة المشاريع ودرجة البكالوريوس في تكنولوجيا المعلومات والاتصالات من جامعة كوين ماري في لندن.</p> <p><b>المناصب في مجالس الإدارة:</b> رئيس مجلس إدارة المشروع المشترك ستراتا-سينسكو للمواد المتقدمة.</p> <p>كما يشغل عضوية مجالس إدارة كل من مبادلة بايو ليميتد، و Space42 ش.م.ع، وشركة ستراتا للتصنيع ش.م.ع، وشركة Paragraph، وشركة عمولات للطباعة الأمنية.</p>
---	---

<p><b>Mr. Jawad Shafique</b></p>	<p><b>السيد / جواد شفيق</b></p>
<p><b>Board Nominee – Non-Executive Director</b></p>	<p><b>مرشح لعضوية مجلس الإدارة – عضو غير تنفيذي</b></p>
<p>Mr. Jawad Shafique is a seasoned investment professional with over 20 years of experience in investment management, mergers and acquisitions, turnarounds, and corporate restructuring. Currently serving as an Executive Director at Abu Dhabi Developmental Holding Company PJSC (ADQ), he oversees the company's financial services platform and is responsible for managing ADQ's investments in the financial services sector.</p> <p>Prior to joining ADQ, Jawad held the position of a Partner at KPMG, focusing on the deal advisory practice of the firm. In this role, he advised sovereign wealth funds, financial institutions, private equities, and corporate investors on a comprehensive range of large-scale transactions</p>	<p>يعد السيد جواد شفيق من المتخصصين في مجال الاستثمار، ويتمتع بخبرة تزيد عن 20 عاماً في إدارة الاستثمارات، وعمليات الاندماج والاستحواذ، وإعادة الهيكلة، ومعالجة أوضاع الشركات. ويشغل حالياً منصب مدير تنفيذي في شركة أبوظبي للتنمية القابضة ش.م.ع (ADQ)، حيث يشرف على منصة الخدمات المالية في الشركة ويتولى مسؤولية إدارة استثمارات ADQ في قطاع الخدمات المالية.</p> <p>وقبل انضمامه إلى ADQ، شغل السيد جواد منصب شريك في شركة KPMG، حيث ركز على خدمات الاستشارات المتعلقة بالصفقات. وفي هذا الدور، قدم المشورة لصناديق الثروة السيادية، والمؤسسات المالية، وشركات الاستثمار الخاص، والمستثمرين من الشركات، بشأن مجموعة واسعة من الصفقات الكبرى عبر مختلف القطاعات والمناطق الجغرافية، بما في ذلك عمليات الاندماج</p>

<p>across industries and geographies, including mergers and acquisitions, divestitures, and joint ventures. His experience spans financial services, healthcare, consumer, and infrastructure, with expertise in capital allocation, restructuring, and corporate governance.</p> <p>Mr. Jawad serves on several boards, including Abu Dhabi Securities Exchange, Pure Health Holding PJSC, Wio Bank PJSC, Odea Bank A.S. and Abu Dhabi Securities Holding. He is a CFA charter holder, a member of ACCA, and holds a Bachelor's in Applied Accounting from Oxford Brookes University, UK.</p>	<p>والاستحواد، والتخارجات، والمشاريع المشتركة. وتمتد خبرته إلى قطاعات الخدمات المالية والرعاية الصحية والسلع الاستهلاكية والبنية التحتية، مع خبرة متخصصة في تخصيص رأس المال وإعادة الهيكلة والحوكمة المؤسسية.</p> <p>يشغل السيد جواد عضوية مجالس إدارة عدد من الجهات، من بينها سوق أبوظبي للأوراق المالية، وشركة بيور هيلث القابضة ش.م.ع، وبنك WIO ش.م.ع، وبنك أوديا (Odea Bank A.S.)، وشركة أبوظبي للأوراق المالية القابضة. وهو حاصل على شهادة المحلل المالي المعتمد (CFA)، وعضو في جمعية المحاسبين القانونيين المعتمدين (ACCA)، وحصل على درجة البكالوريوس في المحاسبة التطبيقية من جامعة أكسفورد بروكس في المملكة المتحدة.</p>
--	--

<p><b>Mr. Marcos Alonso De Quadros</b></p>	<p><b>السيد / ماركوس ألونسو دي كوادروس</b></p>
<p><b>Board Nominee – Non-Executive Director</b></p>	<p><b>مرشح لعضوية مجلس الإدارة – عضو غير تنفيذي</b></p>
<p>Mr. Marcos De Quadros is Chief Financial Officer at Abu Dhabi Developmental Holding Company PJSC (ADQ), where he oversees Accounting, Financial Planning &amp; Analysis, Treasury, and Tax functions. He brings extensive international experience across corporate finance, banking, and financial services.</p> <p>He currently serves as a board member of Louis Dreyfus Company, Abu Dhabi Airports, Al Dahra, Etihad Aviation Group, and Odea Bank.</p> <p>Prior to joining ADQ, he served as Group Chief Financial Officer of AW Rostamani Group and as Chief Financial Officer of Al Futtaim GE Finance in the UAE. Earlier in his career in Brazil, he held senior finance roles including Chief Financial Officer of GE Capital Bank in Brazil and positions at Banco Itaú, Merrill Lynch, and ABN Amro Securities.</p> <p>Mr. De Quadros holds bachelor's degree in Business Administration and Civil Engineering and has completed executive programs at Wharton and INSEAD.</p>	<p>يشغل السيد ماركوس دي كوادروس منصب المدير المالي في شركة أبوظبي التنموية القابضة ش.م.ع (ADQ)، حيث يشرف على وظائف المحاسبة والتخطيط والتحليل المالي والخزينة والضرائب. ويتمتع بخبرة دولية واسعة في مجالات التمويل المؤسسي والخدمات المصرفية والخدمات المالية.</p> <p>ويشغل حالياً عضوية مجلس إدارة كل من شركة لويس دريفوس، وشركة مطارات أبوظبي، وشركة الظاهرة، ومجموعة الاتحاد للطيران، وبنك أوديا.</p> <p>وقبل انضمامه إلى ADQ، شغل منصب المدير المالي للمجموعة في مجموعة AW روستماني، كما شغل منصب المدير المالي في شركة الفطيم GE فاينانس في دولة الإمارات. وفي وقت سابق من مسيرته المهنية في البرازيل، تولى عدداً من المناصب المالية القيادية، بما في ذلك منصب المدير المالي لبنك GE كابيتال في البرازيل، إضافة إلى مناصب في بنك إيتاو (Banco Itaú)، وميريل لينش، و ABN Amro للأوراق المالية.</p> <p>حصل دي كوادروس على درجتي بكالوريوس في إدارة الأعمال والهندسة المدنية، كما أتم برامج تنفيذية في كل من وارتنون (Wharton) وإنسياد (INSEAD).</p>

<b>Mr. Mohamed Foulathi Alkhoori</b>	<b>السيد / محمد فولاذي الخوري</b>
<b>Board Nominee – Non-Executive Director</b>	<b>مرشح لعضوية مجلس الإدارة – عضو غير تنفيذي</b>
<p>Mr. Mohammed Alkhoori is an investment professional with experience across sovereign and institutional asset management platforms. He has worked at the Abu Dhabi Investment Council and the Abu Dhabi Pension Fund, contributing to investment analysis and portfolio oversight activities.</p> <p>Mr. Alkhoori holds a Bachelor's degree in Applied Sciences (Business Administration) and a Higher Diploma in Business and Management – Financial Services from the Higher Colleges of Technology. He is a Chartered Financial Analyst (CFA) charterholder.</p>	<p>يعد السيد محمد الخوري متخصصاً في مجال الاستثمار ويتمتع بخبرة في العمل ضمن منصات إدارة الأصول السيادية والمؤسسية. وقد عمل في كل من مجلس أبوظبي للاستثمار وصندوق معاشات ومكافآت التقاعد لإمارة أبوظبي، حيث ساهم في أعمال تحليل الاستثمارات والإشراف على المحافظ الاستثمارية.</p> <p>حصل الخوري على درجة البكالوريوس في العلوم التطبيقية (إدارة الأعمال)، إضافة إلى دبلوم عالٍ في الأعمال والإدارة – الخدمات المالية من كليات التقنية العليا. كما أنه حاصل على شهادة المحلل المالي المعتمد (CFA).</p>

<b>Mr. Mohammad Abdulrahman Alhawi</b>	<b>السيد / محمد عبدالرحمن الهاوي</b>
<b>Board Nominee – Non-Executive Director</b>	<b>مرشح لعضوية مجلس الإدارة – عضو غير تنفيذي</b>
<p>Mr. Mohammad Alhawi serves as Undersecretary of the Ministry of Investment of the United Arab Emirates and brings over 19 years of experience in investment, economic strategy, and infrastructure development. He has led cross-border private equity and infrastructure transactions and asset management programs exceeding USD 8 billion.</p> <p>Prior to his current role, he served as Director of Economic Development at The Executive Council of Dubai, where he led the development of Dubai's economic policy and chaired the Economic Team reporting to the Executive Council. Earlier in his career, he held senior roles at Mubadala Investment Company, where he managed strategic assets and led international investment initiatives across multiple sectors.</p> <p>Mr. Alhawi currently serves as President of Investopia and as a member of the Board of Directors of Tadweer. He previously served as an Independent Board Member of Salik PJSC.</p> <p>He holds an MSc from University College London and a BSc from Imperial College London.</p>	<p>يشغل السيد محمد الهاوي منصب وكيل وزارة الاستثمار في دولة الإمارات العربية المتحدة، ويتمتع بخبرة تزيد عن 19 عاماً في مجالات الاستثمار والاستراتيجية الاقتصادية وتطوير البنية التحتية. وقد قاد صفقات استثمار مباشرة عابرة للحدود ومشاريع في قطاع البنية التحتية، إضافة إلى برامج لإدارة الأصول تتجاوز قيمتها 8 مليارات دولار أمريكي.</p> <p>وقبل توليه منصبه الحالي، شغل منصب مدير التنمية الاقتصادية في المجلس التنفيذي لإمارة دبي، حيث قاد تطوير السياسات الاقتصادية للإمارة وترأس الفريق الاقتصادي الذي يرفع تقاريره إلى المجلس التنفيذي. وفي وقت سابق من مسيرته المهنية، شغل مناصب قيادية في شركة مبادلة للاستثمار، حيث أشرف على إدارة أصول استراتيجية وقاد مبادرات استثمارية دولية عبر عدة قطاعات.</p> <p>يشغل الهاوي حالياً منصب رئيس منصة إنفستوبيا، كما يشغل عضوية مجلس إدارة شركة تدوير. وقد شغل سابقاً عضوية مجلس إدارة شركة سالك ش.م.ع بصفته عضواً مستقلاً.</p>

	حصل السيد مجمد الهاوي على درجة الماجستير في العلوم من جامعة لندن (University College London)، ودرجة البكالوريوس في العلوم من إمبريال كوليدج.
--	--

<b>Mr. Mohammad Adnan Sharafi</b>	<b>السيد / محمد عدنان شرفي</b>
<b>Board Nominee – Non-Executive Director</b>	<b>مرشح لعضوية مجلس الإدارة – عضو غير تنفيذي</b>
<p>Mr. Mohammad Sharafi serves as Chief Legal Officer and Board Secretary of Abu Dhabi National Energy Company (TAQA), a position he has held since July 2020. In this role, he oversees the Group’s legal, governance, ethics, and compliance functions.</p> <p>Prior to joining TAQA, Mr. Sharafi served as General Counsel of Abu Dhabi Power Corporation and spent nearly 12 years at Mubadala Investment Company advising on major M&amp;A transactions, utilities development projects, and other strategic initiatives across the energy, industrial, and financial sectors. Earlier in his career, he practiced law at Clifford Chance LLP in London and Dubai.</p> <p>Mr. Sharafi currently serves as Non-Executive Director of Pure Health Holding PJSC, E7 Group PJSC, and Massar Solutions PJSC, and is a member of the Audit, Risk and Compliance Committee of Abu Dhabi Aviation PJSC.</p> <p>He is qualified as a Solicitor of the Supreme Court of England and Wales and holds a Post-Graduate Diploma in Legal Practice and a Bachelor of Laws (Hons) from the University of Westminster, London.</p>	<p>يشغل السيد محمد شرفي منصب الرئيس التنفيذي للشؤون القانونية وأمين سر مجلس الإدارة في شركة أبوظبي الوطنية للطاقة ش.م.ع (طاقة)، وهو المنصب الذي يتولاه منذ يوليو 2020. وفي هذا الدور، يشرف على وظائف الشؤون القانونية والحوكمة والأخلاقيات والامتثال على مستوى المجموعة.</p> <p>وقبل انضمامه إلى شركة طاقة، شغل السيد الشرفي منصب المستشار العام لشركة أبوظبي للطاقة، كما أمضى ما يقارب 12 عاماً في شركة مبادلة للاستثمار حيث قدم المشورة بشأن عدد من صفقات الاندماج والاستحواذ الكبرى، ومشاريع تطوير المرافق، والمبادرات الاستراتيجية في قطاعات الطاقة والصناعة والخدمات المالية. وفي وقت سابق من مسيرته المهنية، عمل في مجال المحاماة لدى شركة كليفورد تشانس في كلٍ من لندن ودبي.</p> <p>يشغل شرفي حالياً عضوية مجلس الإدارة بصفة عضو غير تنفيذي في كل من شركة بيور هيلث القابضة ش.م.ع، ومجموعة E7 ش.م.ع، وشركة مسار سوليوشنز ش.م.ع، كما يشغل عضوية لجنة التدقيق والمخاطر والامتثال في شركة طيران أبوظبي ش.م.ع.</p> <p>وهو محام مؤهل لدى المحكمة العليا في إنجلترا وويلز، و أتم الدراسات العليا في الممارسة القانونية ودرجة البكالوريوس في القانون (مع مرتبة الشرف) من جامعة ويستمنستر.</p>

<b>Dr. Nadia Qassim Bastaki</b>	<b>د. نادية قاسم بستكي</b>
<b>Board Nominee – Non-Executive Director</b>	<b>مرشحة لعضوية مجلس الإدارة – عضو غير تنفيذي</b>
<p>Dr. Nadia Bastaki is Chief People, Government and Corporate Affairs Officer at Etihad Aviation Group. She brings nearly two decades of experience in governance, risk management, corporate restructuring, and human capital strategy.</p>	<p>تشغل د. نادية بستكي منصب الرئيس التنفيذي للموارد البشرية والشؤون الحكومية والشؤون المؤسسية في مجموعة الاتحاد للطيران. وتتمتع بخبرة تمتد لنحو عقدين في مجالات الحوكمة وإدارة المخاطر وإعادة هيكلة الشركات واستراتيجية رأس المال البشري.</p>

<p>She has led enterprise-wide transformation and digital initiatives while overseeing executive-level governance matters. She serves as a Board Member of Air Arabia Abu Dhabi, Air Serbia, and as a member of the Nomination and Remuneration Committee of Global Aerospace Logistics.</p> <p>Dr. Bastaki holds medical and postgraduate qualifications from leading UK institutions.</p>	<p>وقد قادت مبادرات للتحويل المؤسسي على مستوى المجموعة ومبادرات التحويل الرقمي، إلى جانب إشرافها على قضايا الحوكمة على مستوى الإدارة التنفيذية. وتشغل عضوية مجلس إدارة شركة العربية للطيران بأبوظبي و طيران سيربيا كما تشغل عضوية لجنة الترشيحات والمكافآت في شركة جلوبال إيروسبيس لوجستيكس (GAL) .</p> <p>تحمل الدكتورة بستكي مؤهلات طبية ومؤهلات دراسات عليا من مؤسسات أكاديمية مرموقة في المملكة المتحدة.</p>
---	--

<b>Ms. Reem Ali Beljafleh</b>	<b>السيدة / ريم علي بالجافله</b>
<b>Board Nominee – Non-Executive Director</b>	<b>مرشحة لعضوية مجلس الإدارة – عضو غير تنفيذي</b>
<p>Ms. Reem Beljafleh is Executive Director – Human Capital and Employee Experience at Abu Dhabi Developmental Holding Company PJSC (ADQ), leading enterprise-wide human capital strategy, organisational design, and performance management initiatives.</p> <p>She previously held senior HR leadership roles at Arabtec Holding PJSC and Emirates Global Aluminium.</p> <p>She holds a Master of Strategic Human Resource Management and is SHRM-SCP certified.</p>	<p>تشغل السيدة ريم بالجافله منصب المدير التنفيذي للموارد البشرية وتجربة الموظفين في شركة أبوظبي التنموية القابضة ش.م.ع (ADQ) ، حيث تقود استراتيجية الموارد البشرية على مستوى المجموعة، وتصميم الهياكل التنظيمية، ومبادرات إدارة الأداء.</p> <p>وقد شغلت سابقاً مناصب قيادية في مجال الموارد البشرية في كل من شركة أرابتك القابضة ش.م.ع وشركة الإمارات العالمية للألمنيوم.</p> <p>و حصلت السيدة ريم على درجة الماجستير في الإدارة الاستراتيجية للموارد البشرية، كما أنها حاصلة على شهادة SHRM-SCP المهنية.</p>

<b>Mr. Roque Solabarrieta</b>	<b>السيد / روكي سولابارييتا</b>
<b>Board Nominee – Non-Executive Director</b>	<b>مرشح لعضوية مجلس الإدارة – عضو غير تنفيذي</b>
<p>Mr. Roque Solabarrieta is Senior Executive Director – Transportation &amp; Real Estate Investments at Abu Dhabi Developmental Holding Company PJSC (ADQ), where he oversees strategic direction, performance, and value creation across major infrastructure and real estate portfolio companies.</p> <p>Prior to joining ADQ, he served as Chief Operating Officer of E-Vision, the media arm of Etisalat Group, and previously led Group Strategy and Business Development at Etisalat as Group Vice President. Earlier in his career, he held strategy consulting roles at Booz &amp; Company and</p>	<p>يشغل السيد روكي سولابارييتا منصب المدير التنفيذي لاستثمارات النقل والعقارات في شركة أبوظبي التنموية القابضة ش.م.ع (ADQ) ، حيث يشرف على التوجه الاستراتيجي والأداء وتعزيز القيمة عبر شركات محفظة البنية التحتية والعقارات الرئيسية.</p> <p>وقبل انضمامه إلى ADQ ، شغل منصب الرئيس التنفيذي للعمليات في شركة إي فيجن، الذراع الإعلامية لمجموعة اتصالات، كما تولّى سابقاً قيادة استراتيجية المجموعة وتطوير الأعمال في اتصالات بصفته نائب الرئيس للمجموعة.</p> <p>وفي وقت سابق من مسيرته المهنية، شغل أدواراً استشارية في مجال الاستراتيجية لدى كل من شركة بوز أند كومباني وشركة كابجيميني في</p>

<p>Capgemini UK, and senior commercial roles at Primus Telecommunications. He currently serves on the boards of Abu Dhabi Airports Company, SODIC, Icon Hotels, Global Aerospace Logistics (GAL), AMMROC, Etihad Engineering, and Velora. He holds an MBA (Honours) from Helsinki School of Economics and a degree in Commercial Engineering from Universidad Adolfo Ibanez.</p>	<p>المملكة المتحدة، كما تولى مناصب تجارية قيادية في شركة بريموس تيليكوميونيكيشنز. يشغل حالياً عضوية مجالس إدارة كل من: Abu Dhabi Airports, SODIC, Global Aerospace Logistics, AMMROC, Etihad Engineering, Velora ويحمل درجة ماجستير إدارة الأعمال (مع مرتبة الشرف) من جامعة هلسنكي للاقتصاد، ودرجة في الهندسة التجارية من جامعة أدولفو إيبانيز بتشيلي.</p>
--	--

<p><b>Mr. Tansel Kilicarlan</b></p>	<p>السيد / تانسل كيليتش أرسلان</p>
<p><b>Board Nominee – Non-Executive Director</b></p>	<p>مرشح لعضوية مجلس الإدارة – عضو غير تنفيذي</p>
<p>Mr. Tansel Kilicarlan is Managing Director and Chief Executive Officer of Contango, with over 25 years of experience leading complex restructuring, performance improvement, and enterprise transformation initiatives across the Middle East and North America. His experience spans procurement, logistics, digital transformation, and technology integration across multiple sectors.</p> <p>He specializes in strategy-to-execution planning, large-scale transformation delivery, governance and performance management frameworks, shared services optimisation, and organisational capability building. He has led initiatives strengthening core corporate functions, including HR, IT, Finance, and Procurement, resulting in operating model simplification, cost efficiency, and enhanced decision-making processes.</p> <p>Mr. Kilicarlan works closely with boards, shareholders, and executive leadership teams to translate strategic priorities into structured implementation and sustainable performance outcomes.</p>	<p>يشغل السيد تانسل كيليتش أرسلان منصب العضو المنتدب والرئيس التنفيذي لشركة كونتانغو، ويتمتع بخبرة تزيد عن 25 عاماً في قيادة مبادرات معقدة لإعادة الهيكلة وتحسين الأداء والتحول المؤسسي عبر الشرق الأوسط وأمريكا الشمالية. وتمتد خبرته لتشمل مجالات المشتريات والخدمات اللوجستية والتحول الرقمي ودمج التقنيات عبر عدد من القطاعات.</p> <p>ويتخصص في تخطيط وتنفيذ الاستراتيجيات، وقيادة برامج التحول المؤسسي واسعة النطاق، وتطوير أطر الحوكمة وإدارة الأداء، وتحسين نماذج الخدمات المشتركة، وبناء القدرات المؤسسية. كما قاد مبادرات لتعزيز وظائف الشركات الأساسية، بما في ذلك الموارد البشرية وتقنية المعلومات والمالية والمشتريات، مما أسهم في تبسيط نماذج التشغيل وتحقيق كفاءة في التكاليف وتعزيز عمليات اتخاذ القرار.</p> <p>ويعمل السيد تانسل بشكل وثيق مع مجالس الإدارة والمساهمين وفرق الإدارة التنفيذية لترجمة الأولويات الاستراتيجية إلى خطط تنفيذية منظمة وتحقيق نتائج أداء مستدامة.</p>